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I've been doing a lot of thinking and the thing is, Ilove you.

我思考了很久，结论是我爱你。

You are the epitome of everything I've ever looked for in another human being.

你拥有我对人梦寐以求的一切美好品质。

Love is，is too weak a word for the way I feel. I lurv you. You know I loave you. I luff you.

用爱这个词来形容我的感受太苍白了。我耐你。我中意你。我稀罕你。

I sort of feel like I'm on drugs when I'm with you. Not that I do drugs, unless you do drugs, inwhich case I do drugs all the time.

和你在一起的感觉就是好像是在嗑药。不是说我真的嗑药啊，除非你嗑药，那样的话我就一直嗑药。

There's only one place in the world I call home, and it's because you're there.

这个世上只有一个能让我称之为家的地方，那就是你住的地方。

I'd feel better sitting outside your apartment on the curb than any other place I can think of orimagine.

坐在你门口的路边感觉很好，我再想不出其他更好的地方了。

I'm not waking up another morning without being able to look at you next to me.

我不想清晨醒来的时候看不到你在身边。

I would rather share one lifetime with you than face all the ages of this world alone.

我宁愿和你共度凡人短暂的一生，也不愿独自看尽这世界的沧海桑田。

Can't you see what I'm trying to tell you, I love you! very much.

你难道还看不出我对你的心意吗?我爱你!至深。

No other love but you. I love you, like a sickness and its cure together.

除你之外别无所爱。我爱你就像病与药方一样难分。

I love you. Ditto.

我爱你。我也是。

I should have told you every day from the moment I met you. You complete me.

我应该从遇见你的那一刻起每天对你说一遍。你让我的人生完整了。

Te adoro, Maria.

我爱你，玛丽亚。

I love you, Chicken. I love you. Honey Bunny.

我爱你，小妞。我爱你，甜心宝贝。

I think that's the only thing I've ever been really sure in my entire life.

这是我人生中唯一确信不疑的事。

You are the woman that I want.

你是我想要的女人。

How many more times do I have to say it?” One more time would be nice.

“你还要我再说多少遍?” “再说一遍就好。”

You have bewitched me, body and soul.

你从肉体到灵魂都让我着迷了。

Whatever I am, I am yours.

不论我是什么，我是你的。

I am so in love with you. You're the only one for me.

我是如此爱你。你是我的唯一。

I'm not a smart man, but I know what love is.

我不是聪明人，但是我知道爱是什么。

Love means never having to say you're sorry.

爱就是永远不用说抱歉。

Love is so many splendored thing, Love lifts us up where we belong. All you need is love!

爱是如此的壮丽辉煌，爱会把我们带到我们所属的地方，爱就是你所需要的一切。

Some people search all their life for this and never find it. You think this happens everyday?

多少人终其一生求而不得。你觉得这会每天都发生吗?

I love you dream woman!

我爱你女神!

What do I have to do to prove it to you? You want the moon? You want me to renounce mythrone?

我要做什么才能向你证明?要我摘天上的月亮给你?要我放弃王位?

The wooing, the spooning, I am all in! Because when you find the one, you never give up!

各种求爱、表白，我都愿意做。因为当你遇见那个人时，你不会放弃追求!

All I ever wanted, is you.

我一直以来想要的，就是你。

I love you. I love you. I love you. I've loved you more than any woman's ever loved a rabbit.

我爱你。我爱你。我爱你。我爱你胜过任何女人对兔子的爱。

I love you more than anyone has ever loved.

我爱你胜过任何曾经爱过的人。

I love you more than my life.

我爱你胜过爱我的生命。

I love you more than band, music and cookie making.

我爱你胜过爱乐队，音乐和烤饼干。

I made up my mind you were the only woman for me. I've loved you since the first day I metyou, and I'll never stop.

我想好了，你就是我的唯一。遇见你的第一天起我就爱上了你，而且永不停息。

I'll love you always until your heart stops beating, till the stars turn cold. Forever.

我会永远爱你，直道你的心脏停止跳动，直到星辰不在发光。直到永远。

I've never felt that before. I love you. Can't believe how many times I'm saying it.

我之前从未有过这样的感觉。我爱你，不敢相信我说了这么多遍。

I love you. Because I came alive when I met you.

我爱你。因为遇见你，我又活过来了。

And there's only one person that makes me feel like I can fly.

你是唯一让我觉得我可以飞翔的人。

So I will wait forever for you, okay? I will wait the rest of my life.

我会永远等你的，好吗?我会用我的余生来等待。

I want all of you, forever. You and me everyday.

我想永远拥有你。拥有你和我的每一天。

I love you.I love you.I love you.I love you. I always have. I always will.

我爱你。我爱你。我爱你。我爱你。我一直都是。我一直都会。

I came here tonight because when you realize you want to spend the rest of you life withsomebody, you want the rest of the life to start as soon as possible.

我今晚来这里是因为，当你意识到自己想要与一个人共度余生的时候，你会希望你的余生尽快开始。

Just shut up, you had me at “hello”.

别再说了，你的一句“你好”就已让我沦陷。
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